
OBISK V ZELENI JAMI

Za bolj zdravo in bogatejše življenje
krajevna skupnost Zelena jama, ki šteje okuli tri in pol tisoč prebivalcev,

sodi sicer med mestne predele naše občine, vtndar se njen videz zadnja leta ni
kaj dosli sprcmcnil. Zdi sc, da je urbanizacija obšla naselje; promelni režim je
še vcdno lak, kol je bil pred leti, ko je bilo avtomohilov precej manj; Toplama,
čeprav jim je či.sto bli/ii, ne ogreva njihovih stdnovanj; ludi bloki niso rasli tako
načrtno, kot bi bilo za urejeno naselje zaželjenu. V kraju p«)>rešajo tudi več /e-
lenih površin ter možnosti za rekreativno in sportno delovanje. Zalo so bili ti in
še nekaleri drugi problemi listi, o katerih so se največ pogovarjali na skupnem
sestanku predsedslva KK SZDL Zelena jama in delovne skupine predscdstva
OK SZDL, ki je bil 8. junija letos.

Uvodoma so predscdnica KK SZDL Vlada Djokič-Djonovič. predsednik
skupščine Božo Alič in predsednik sveta KS Zelena jama Janez Kr/manc sc/-
nanili gosle s prizadevanji krajevne konference sotialislične /ve/e in krajevne
samouprave za dvig kvaKtete življenja v tem delu naše občine. Orisali so jim na-
loge, ki s<> jih zapisai v srednjeročni in (lolgordčni načrt krajnne skupnosti in se
posvetovai z npmi, kako izpeljati nekatcre od njih, /lasti tiste, pri katerih bi po-
IrebovaB pomoč zunanjih dejavnikov.

Po mnenju predstavnikov družbe-
nopolitičnih organizacij in samou-
pravnega življcnja krajevne skupno-
sti, je dnižbeno življenje v Zeleni
jami, potem ko so na novo konstituj-
rali nekatere organe, ponovno ožive-
lo. Menijo, da organi krajevne skup-
nosti ne delujejo v nasprotju z že-
ljami krajanov, kar sklepajo po raz-
položenju lji'di. Trudijo se, da bi bile

njihove odlocitve čimbolj samou-
pravne. O njih razpravljajo v dele-
galskih bazah. na delegatskem prin-
cipu pa je osnovana tudi njihova
skupščina. Dobro se povezujejo in
sodclujejo tudi z delovnimi organi-
zacijami, ki se nahajajo na njihovem
območju.

Čeprav se največ njihovih ležav

nanaša na komunalnu področje, pa
so udeleJtnci tega scstanka precej
bescd n;?menili ludi financiranju de-
lovanjii krajevne skupnosti. Brez
matcrialnih osnov ne bo tudi samou-
pravljanja; so poudarili v pogovoru,

Kot gosti so se sestanka T KS
Zelena jania udeležili predsednik
OK SZDL Niko I uke/. podpred-
sednik občlnske skupščine Jože
Počivav.šok, stkrelar predsedstva
OK ZKS Franjo Vinko. namest-
nica predsednika komileja za
gradbene zadeve. uibani/em in
varstvi) okolja Sanja Traunšek in
predslavnik komunalne skupno-
sd Ijubljunskih občin Ljubo Ži(-
nik. :

saj na primer že gradivo za delegaie,
sklici sestankov in podobno; stane
precej denarj.a. Pomagajosina razne
načine, vendar sodijo. da bi bilo
treba finantnranje krajevne skupno-
sti urediti bolj ustrezno.

Eden izmed problcmov, ki najbolj
žuli prebivalce Zelene jame, je neu-
rejeno križišče Kavčičeve in Pokopa-
liške ceste. Veliko avtomobilov, tako
osebnih kot tovornih, si po Kavčičevi
cesti skrajša pot na Šmartinsko, tako
da je gostota promela tu izredno ve-
lika, preglcdnost križišča pa še ovira
visoka živa mcja ob Mercatorjevi tr-
govini. Žal so bila vsa prizadevanja
za njeno znižanje doslej zaman, zato
so na te.m seslanku sklenili, da bodo
poklicali komunalno inšpekcijo, ki
naj ugotovi, kaj storiti z njo. Sicer pa
je po besedah predstavnika komu-
nalnc skupnosti Ijubljanskih občin v
prihodnjeraletu predvidena prenova
Pokopališke ceste od Žal do Kavči-
čevc. semaforizacija križišča jn nje-
gova razširitev. Ža novo asfaltno
prevleko pa sta še letos predvideni
Cilcnškova in Rožičeva ulica.

V Zeleni jami ni sestanka 'kraja-
nov, na katerem ne bi spregovorili o
onesnaženosti okolja, h kateremu
največ prispevajo individualna ku-
rišča. Kaže pa, da toplifikacija Ze-
lene jame zaradi visokih stroškov ne
bo mogoča. dokler naselje ne bo na-
črlno urejcno. Kot je povedala prcd-
stavnica izvršnega sveta, ki je obe-
nem pi)drobno obrazložila prihodnjo
podobo tega kraja, na komiteju za
urbanizem, gradbcne zadeve in var-
stvo okolja pripravljajo predloge,

kako urediti nekatcra območja v Ze-
leni jami. Da bi se izboljšale bivalne
razmere v tem delu naše občine,
bodo pri svetu KS ustanovili ekolo-
ško komisijo, v katero nameravajo
vključiti tudi delegate iz delovnih or-
ganizacij.

Na sestanku so se navzoči pogo-
varjali še o progi avtobusa mestnega
potniškega prometa šlevllka 2 (želijo
namreč, da bi bila taka, kot je bila
pred sprcmembo). dlje časa pa so
ra?pravlj;ili tudi o telesni kulhiri v
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rebitni gradnji športnega in rekrea-
cijskega parka, ki je predviden na
prostoru med Zvezno, Pokopališko,
Kiivčičevo in Šmartinsko cesto. Ta
park je načrtovan tudi v občinskih in
mestnih dokumentih. Da bi pospešilri
uresničitev te zamisli, bodo v okviru
KS oblikovali konzorcij, ki naj bi se
povezal z delovnimi organizacijami,
zainleresjranih za uporabo športnih
in rekreacijskih površin in priprav-
Ijenih za ta namen tudi prispevati
kakšen dinar.

D. J.


